

DIOCESE OF SAULT STE. MARIE



DIOCÈSE DE SAULT STE-MARIE

PRESS RELEASE

March 24, 2020

To All the Roman Catholic faithful of the Diocese of Sault Ste. Marie

Closing of all non-essential services, all parish properties.

At a press conference given yesterday, Ontario Premier Doug Ford ordered the mandatory closure of all non-essential services and workplaces, in an attempt to slow the spread of COVID-19. These measures will come into effect on **Tuesday March 24th at midnight and will be maintained for at least 14 days.** This includes all parish properties: church, hall, office, rectory. The Diocesan centre will also be closed as of Tuesday, March 24th at 4:30 pm.

Communication

The diocese is committed to communicate with anyone requiring assistance that can be provided from outside the office. Please follow the steps below:

- call the regular number 705.674.2727,
- use the option for Directory of Personnel,
- press 411, then please leave a voice mail.

Diocesan Centre / Centre diocésain
30 Ste Anne, Sudbury, ON P3C 5E1
Tel: 705-674-2727 Fax/Télécopieur : 705-674-9889
chancery@ssmd.ca

DIOCESE OF SAULT STE. MARIE



DIOCÈSE DE SAULT STE-MARIE

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Le 24 mars 2020

À tous les fidèles catholiques romains du Diocèse de Sault Ste-Marie

Fermeture de tous les services non-essentiels

Lors d'une conférence de presse donnée hier, le premier ministre de l'Ontario, Doug Ford, a ordonné la fermeture obligatoire de tous les services et lieux de travail non-essentiels, afin de ralentir la propagation du COVID-19. Ces mesures entreront en vigueur le **mardi 24 mars à minuit, et seront maintenues pendant au moins 14 jours**. Ceci comprend toutes les propriétés paroissiales : église, salle paroissiale, bureau, presbytère. Le centre diocésain sera également fermé le mardi 24 mars à compter de 16h30.

Communication

Le diocèse s'engage à communiquer avec toute personne ayant besoin d'une assistance qui peut être fournie de l'extérieur du bureau. Veuillez s.v.p. suivre les étapes suivantes :

- appeler le numéro habituel 705.674.2727,
- choisir l'option du répertoire du personnel
- signaler 411, ensuite laisser un message à la boîte vocale

Diocesan Centre / Centre diocésain
30 Ste Anne, Sudbury, ON P3C 5E1
Tel: 705-674-2727 Fax/Télécopieur : 705-674-9889
chancery@ssmd.ca